

\*Le texte français suit.



**For immediate release**

November 9, 2020

### **Codiac Transpo Service Levels to Increase on November 15, 2020**

**MONCTON, NB** – In light of the COVID-19 pandemic, Codiac Transpo has implemented numerous changes to ensure the safety and well-being of both passengers and employees. Effective Sunday, November 15, numerous routes will see service level increases, as approved by each municipal council in the tri-community. These changes will bring overall service levels to 70%.

Effective Sunday, November 15, the following route changes will take effect:

- **50 Red Line** – Several trips added Monday to Saturday ending at 9:15 p.m.
- **51 Green Line** – Service all day Monday to Friday ending at 9:50 p.m. Saturday service will have four buses until 10:30 p.m. and partial return of Sunday service (four buses from 11:15 a.m. to 6:15 p.m.)
- **60 Bessborough** - No changes
- **61 Elmwood** – Service all day Monday to Saturday ending at 9:30 p.m. and return of Sunday service (11 a.m. to 6 p.m.).
- **62 Hildegard** – Service all day Monday to Saturday ending at 10:15 p.m. and return of Sunday service (11:15 a.m. to 6:15 p.m.)
- **63 Lewisville** – No changes
- **64 Hospitals** – Service all day Monday to Saturday ending at 9:45 p.m. and return of Sunday service (11:30 a.m. to 6:30 p.m.).
- **65 Killam** – Return of Sunday service (11:15 a.m. to 6:15 p.m.)
- **66 Caledonia** – Minor changes
- **67 Edinburgh** – Minor changes
- **68 Salisbury** – Minor changes
- **70 Mapleton** – Minor changes
- **71 Coliseum** – Minor changes
- **80 Gunningsville**- This route will no longer be operating.
- **81 Riverview/82 Riverview Place** – Service all day Monday to Saturday ending at 9:30 p.m. and return of Sunday service on Route 81 (11:30 a.m. to 6:30 p.m.)
- **93 Champlain** – Service all day Monday to Saturday with service ending at 9:30 p.m.
- **94 Centrale/95 Amirault** – This bus will provide service alternating routes all day from Monday to Saturday ending at 9:30 p.m.

For the full list of increased service hours, passengers are encouraged to visit [codiactranspo.ca](http://codiactranspo.ca). In order to ensure they are using the most up to date information available, passengers are encouraged to use Codiac Transpo's online services.

**Information:**

**Austin Henderson**

Corporate Communications, City of Moncton  
506-389-5940 / [austin.henderson@moncton.ca](mailto:austin.henderson@moncton.ca)



**Pour diffusion immédiate**

9 novembre 2020

**Hausse des services sur certains trajets de Codiac Transpo à compter du 15 novembre 2020**

**MONCTON, NB** – Depuis le début de la crise de la COVID-19, Codiac Transpo a adopté de nombreux changements à son service pour assurer la sécurité et le bien-être de ses clients et de ses employés. Une hausse des niveaux de services, approuvée par les conseils municipaux de Moncton, Dieppe et Riverview, entrera en vigueur à compter du dimanche 15 novembre 2020. Ces changements porteront l'ensemble des niveaux de service à 70 % des niveaux d'avant la COVID-19.

Hausse des services à compter du 15 novembre sur les trajets suivants :

- **50-Ligne rouge** – Ajout de trajets du lundi au samedi jusqu'à 21 h 15
- **51-Ligne verte** – Service toute la journée du lundi au vendredi jusqu'à 21 h 50. Service le samedi jusqu'à 22 h 30 et retour partiel du service du dimanche (quatre autobus de 11 h 15 à 18 h 15)
- **60-Bessborough** – Aucun changement
- **61-Elmwood** – Service toute la journée du lundi au samedi jusqu'à 21 h 30 et retour du service du dimanche (11 h à 18 h)
- **62-Hildegard** – Service toute la journée du lundi au samedi jusqu'à 22 h 15 et retour du service du dimanche (11 h 15 à 18 h 15)
- **63-Lewisville** – Aucun changement
- **64-Hôpitaux** – Service toute la journée du lundi au samedi jusqu'à 21 h 45 et retour du service du dimanche (11 h 30 à 18 h 30)
- **65-Killam** – Retour du service du dimanche (11 h 15 à 18 h 15)
- **66-Caledonia** – Petites modifications à l'horaire
- **67-Edinburgh** – Petites modifications à l'horaire
- **68-Salisbury** – Petites modifications à l'horaire
- **70-Mapleton** – Petites modifications à l'horaire
- **71-Colisée** – Petites modifications à l'horaire
- **80 Gunningsville** - Cette ligne a été annulée
- **81-Riverview/82-Place Riverview** – Service toute la journée du lundi au samedi jusqu'à 21 h 30 et retour du service du dimanche sur la ligne 81 (11 h 30 à 18 h 30).
- **93-Champlain** – Service toute la journée du lundi au samedi jusqu'à 21 h 30

- **94-Centrale et 95-Amirault** – Service en alternance toute la journée du lundi au samedi jusqu'à 21 h 30

Les passagers peuvent consulter les horaires les plus à jour sur le site [app.codiactranspo.ca](http://app.codiactranspo.ca).

-30-

**Personne-ressource pour les médias :**

**Austin Henderson**

Communications, Ville de Moncton

506-389-5940 / [austin.henderson@moncton.ca](mailto:austin.henderson@moncton.ca)